
 

JAARVESLAG HOCKEYCLUB SOUBURGH SEIZOEN 2019-2020 

 

Het afgelopen seizoen was er een met behoorlijk wat ontwikkelingen. Aan het begin van het seizoen 

had ik niet verwacht in deze functie als waarnemend voorzitter dit verslag met jullie te delen, maar 

daar heb ik net al over gehad. Met elkaar hadden we al helemaal niet gedacht dat we in een Corona 

of covid-19 situatie terecht zouden komen. Een gegeven dat ons sinds half februari bezig houdt, 

consequenties heeft voor ons dagelijkse leven en dus ook voor onze hockeybezigheden. Kortom een 

seizoen om bij stil te staan. 

Het seizoen  2019-2020 begon redelijk goed. Alles om te starten was redelijk op lijn. Trainingsschema 

geregeld, coaches en managers voor alle teams bekend, alle teams samengesteld en ingedeeld, op 

tijd gestart met de trainingen en met het “Friends & Family toernooi” hadden we een mooi start 

punt. Met 7 senioren teams, 12 jeugd en 5 jongste jeugd teams, een G-hockey team en een 

trimmersgroep, ook een begin met voldoende leden als uitgangspunt om het teruglopende leden 

aantal te keren en naar een gezonder aantal te groeien van 450 leden. 

Want dit afnemend leden aantal was en is een zorg. Samen met de KNHB hebben we in het seizoen 

2018-2019 een aantal strategische sessies georganiseerd en het was de bedoeling om hier verder op 

in te gaan. Een aantal punten zijn uiteraard opgepakt, waarvan ledenbehoud en leden groei een zeer 

belangrijk onderdeel is. 

Door toenemende belangstelling voor meisjes- en damesvoetbal, onze locatie als regiovereniging in 

Alblasserdam, concurrentie van de andere familiesport korfbal en minder belangstelling om in 

groepsverband te sporten, zorgt er voor dat onze natuurlijke aanwas afneemt. 

We hebben verschillende actiepunten gedefinieerd om dat te keren. Allereerst zijn we door gegaan 

met het verhogen van onze hockey technische kwaliteit. Betere opleiding en begeleiding van de 

trainers, ondersteuning en professionalisering van coaches en begeleiders, aandacht en verbetering 

van spelregelkennis en arbitrage. Materiaal en speelvelden, met als belangrijke wens een waterveld, 

samenwerking met andere verenigingen en aandacht voor een hoop activiteiten om leden te werven 

zoals open dagen voor jongste jeugd, verbeterde communicatie binnen en buiten onze vereniging, 

pro-actief mee doen aan sportdagen en Koningsdag. En dat alles binnen het kader van gezellige 

familievereniging, met uiteraard ook aandacht voor andere zaken dan het hockeyen alleen.  

De eerste helft van het seizoen verliep in dit verband nog redelijk crescendo. We hadden 3 

winterkampioenen met JB1, MC1 MD1. Het zaalhockeyseizoen liep ook redelijk goed. Uiteindelijk 

konden we voldoende zaaluren voor training aanbieden, alhoewel dat steeds moeilijker wordt en op 

steeds onmogelijkere tijden. MB2 en MD2 werden zaalkampioen.  

De voorbereidingen voor de tweede helft van het veld waren in volle gang, en toen kwam Corona om 

de hoek kijken. Na 1 wedstrijdweekend kwamen we allemaal in de lock-down. De dinsdagveterinnen 

werden nog net kampioen; dit seizoen als enige. Een mooie prestatie. De rest van de kompetitie 

werd niet meer gespeeld.  

Ons uitgangspunt was wel om zo snel mogelijk gebruik te maken van elke mogelijkheid om weer aan 

de gang te gaan. Eerst met eigen activiteiten via sociale media, daarna training met en zonder 1.5 m 

afstand voor de jeugd tot 18 jaar, onderlinge oefenwedstrijdjes en in een wat later stadium ook 

trainingen voor de senioren groep. Eerst met 1.5 m afstand, later ook met normaal wedstrijdcontact. 



 

Best wel een spannende tijd met het maken van protocollen,  Corona coördinatoren, handen wassen 

en ontsmetten, logistiek alles regelen en proberen om iedereen zoveel mogelijk te laten sporten. Al 

met al is dat goed gelukt en kunnen we concluderen dat we dat met z’n allen goed gedaan hebben. 

Helaas heeft dit alles er toch voor gezorgd dat er minder nieuwe leden bij gekomen zijn dan normaal. 

Daardoor is ons ledental verder gedaald. Dat heeft financiële consequenties zoals we zo zullen zien. 

Ledenbehoud, maar liever nog het verhogen van het aantal leden is en blijft daarmee ons 

belangrijkste doel. 

We zijn inmiddels begonnen aan het nieuwe seizoen en staan helaas, qua Corona, weer aan het 

begin van een mindere periode. Wat dit gaat worden weet ik niet, maar we zullen ook hier weer 

volop inzetten op ruimte voor sporten binnen de mogelijkheden die ons daar voor worden gegeven. 

Ik denk dat het goed is om iedereen die het afgelopen seizoen bijgedragen heeft om Souburgh te 

laten draaien, te bedanken. Het kader, zowel professioneel als vrijwillig, ouders, onze sponsoren en 

uiteraard alle leden van HC Souburgh, die zich vooral tijdens de tweede seizoenshelft kranig, sportief 

en voorbeeldig hebben gedragen. Diverse verslagen van onze commissies geven een uitgebreider 

beeld van hun activiteiten en waar ze voor staan. 

Zonder iemand over te slaan, wil ik wat extra aandacht geven aan Manon Roumimper, die de J.W. 

Post wissel trofee ontving en Thijs Barendrecht die de Scheidsrechtersfluit kreeg. 
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